
Protokół

z obrad Komisji Wspólnej Rady Gminy Trąbki Wielkie

z dnia 29 kwietnia 2021 roku.

Rozpoczęcie obrad – godz. 14:00

Zakończenie obrad – godz. 16.00

Posiedzenie  rozpoczęło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.

W Komisji ponadto uczestniczy: Pan Błażej Konkol – Wójt Gminy, Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński na podstawie listy obecności poinformował, że brakuje

Radnego Romana Olszewskiego.

Ustawowy skład Komisji Wspólnej Rady Gminy wynosi 15 radnych.

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.

Przewodniczący Rady Gminy  - poinformował, że zebraliśmy się na posiedzeniu komisji wspólnej celem

omówienia materiałów XXIX sesji zwyczajnej Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy – przeszedł do omawiania materiałów sesyjnych.

Plan najbliższej sesji : 

1. Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad

- Zatwierdzenie porządku obrad.

-  Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

2. Podjęcie  uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki  Wielkie  na rok 2021 -  referuje   Zofia

Gorzyńska Skarbnik Gminy;

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2032 - referuje

Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych

dla  osób z  zaburzeniami  psychicznymi oraz  warunków częściowego lub  całkowitego zwolnienia  z

opłat trybu ich pobierania - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienie do opracowania „Strategii Rozwoju Gminy Trąbki Wielkie

na lata 2021 – 2026” - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  z  budżetu  Gminy  Trąbki  Wielkie

Województwu Pomorskiemu - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;



7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  „Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz

zapobiegania bezdomności na terenie Gminy Trąbki Wielkie w 2021 roku”  - referuje  Pan Błażej

Konkol Wójt Gminy;

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej

KZN- sp. zo.o - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wsparcie ze środków Rządowego

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w nowotworzonej Społecznej

Inicjatywy Mieszkaniowej KZN sp. z o.o - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

dla części obrębu geodezyjnego Trąbki Wielkie, gmina Trąbki Wielkie. - referuje  Pan Błażej Konkol

Wójt Gminy;

11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie uchwalenia  Regulaminu  Honorowego  Obywatelstwa  Gminy  Trąbki

Wielkie- referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  ds.  Honorowego  Obywatelstwa  Gminy  Trąbki

Wielkie- referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

13. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.                            

14. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy; 

15. Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej.

Ad 2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok;

Pani Zofia Gorzyńska – odczytała uzasadnienie do zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie. 

Przewodniczący Rady Gminy - otworzył dyskusję. 

Radny Grzegorz Żukowski – zapytał o środki zabezpieczone na zadanie budowa kanalizacji i oczyszczalni

w aglomeracji Sobowidz. 

Wójt Gminy – podał, że  środki te, są uzupełnieniem zakresu , który musieliśmy uzyskać w ramach pozwo-

lenia wodno – prawnego. 

Przewodniczący Rady Gminy – prosi o przygotowanie dla radnych zestawienia z nazwami konkretnych ulic,

którymi przebiega sieć kanalizacyjna.  

Radna Justyna Perka – zapytała o budowę kanalizacji w Kaczkach i o termin jej realizacji. Zapytała, możli-

wości przerobowe oczyszczalni ścieków na terenie gminy, zapytała, czy dają one radę spełniać swoje zada-

nie skoro  cały czas przybywają mieszkańcy ich liczba wzrasta. Cały czas budują się nowe osiedla.

Wójt Gminy – podał, że niestety, ale w tym roku jeszcze nie uda się uruchomić kanalizacji w Kłodawie. Je-

żeli chodzi o funkcjonowanie oczyszczalni, to na obecną chwilę ma problemu z ich funkcjonowaniem. 

Radna Wioleta Frydrych – zapytała o powiększenie środków dla Szkoły Podstawowej w Trąbkach Wielkich.

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – szkoła otrzymała dofinansowanie w związku z przeprowadzonymi

Konkursami Kuratorskimi. Środki te przekazuje generalnie na wynagrodzenia dla  nauczycieli.  



W dalszej części omawiania projektu uchwały wywiązała się dyskusja w sprawie projektu budowy Ośrodka

Zdrowia w Mierzeszynie. Wójt Gminy pokrótce omówił projekt głównie wskazując na przyszłościowe plany

co do zagospodarowania poddasza tego obiektu. 

Radna Wioleta Frydrych – poruszyła temat pobierania opłaty targowej przez Gminę, zwracając uwagę, że

osoby obwoźnie handlujące przed  Biedronką w Trąbkach Wielkich również powinni taką opłatę ponosić.

Wie, że jej nie ponoszą.  

Wójt Gminy – podał, że należałoby w pierwszej kolejności zmienić obowiązującą uchwałę Rady Gminy, po-

nieważ w uchwale tej są uwzględnione tylko tereny wyznaczone do handlu obwoźnego. Dodał, że zostanie

to sprawdzone i nowa uchwała zostanie przygotowana. 

Kolejna  dyskusja  dotyczyła  pozyskanych  środków  na  usunięcie  azbestu.  Przewodniczący Rady Gminy

wnioskuje do Wójta o przedstawienie Radzie Gminy, ile wniosków na sam azbest wpłynęło i  ile przezna-

czono w obecnym roku środków na  usunięcie azbestu. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. Z uwagi na brak pytań przeszedł do

omawiania kolejnego projektu uchwały.

Ad  3  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata  2021-2032  -

referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

Pani Zofia Gorzyńska – podała, że w dniu jutrzejszym przedstawi uzasadnienie tej uchwały,. 

Ad 4 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za

usługi  opiekuńcze  i  specjalistyczne  usługi  opiekuńcze,  z  wyłączeniem  specjalistycznych  usług

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz warunków częściowego lub całkowitego

zwolnienia z opłat trybu ich pobierania - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt Gminy – uzasadnił  potrzebę podjęcia  tej  uchwały.  Wskazał,   na zamieszczoną tabelę  w projekcie

uchwały. Z przedstawionej informacji wynika, że w zależności od kryterium dochodowego mieszkańcy będą

płacić dane środki za świadczone usługi specjalistyczne. 

Radny Władysław Kanka – zabrał w tym temacie głos popierając taki sposób podejścia do świadczenia

poszczególnych usług. Jest jak najbardziej  za tym, aby kryteria dochodowe były brane pod uwagę przy

określaniu ile dany mieszkaniec powinien zapłacić za daną usługę. Ponownie podkreślił, że dobrze, że jest

przygotowane kryterium dochodowe. 

Ad 5 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienie do opracowania „Strategii Rozwoju Gminy Trąbki

Wielkie na lata 2021 – 2026” - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;



Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia tej uchwały dodatkowo informując, że strategię tę, będzie starał

się przygotować do końca października 2021r. 

Radna Wioleta Frydrych – zapytała, czy sołectwa będą również dla swojego sołectwa opracowywały własną

strategię.

Wójt Gminy – podał, że ma nadzieję, że sołectwo przekaże do tej strategii wizje dla swojego sołectwa.

Natomiast sama strategia zostanie opracowana przez podmiot zewnętrzny. 

Ad 6 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Gminy Trąbki Wielkie

Województwu Pomorskiemu - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt  Gminy – uzasadnił  potrzebę  podjęcia  tej  uchwały zwracając uwagę,  że  uchwała  dotyczy budowy

chodnika w miejscowości Mierzeszyn - odcinek od ul. Łąkowej w górę. 

Ad 7 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz

zapobiegania bezdomności na terenie Gminy Trąbki Wielkie w 2021 roku”  - referuje  Pan Błażej

Konkol Wójt Gminy;

Wójt  Gminy –  uzasadnił  potrzebę  podjęcia  tej  uchwały  dodatkowo informując,  że  termin  do  podjęcia

uchwały już  minął. 

Na  powyższy temat  wywiązała  się  dyskusja  w trakcie  której  Radni  zgłosili  fakt,  że  należy  na  stronie

internetowej zamieścić aktualny wykaz nr telefonów do poszczególnych pracowników. 

Przewodniczący Rady Gminy – prosi, aby Kierownik ZGKiM wypowiedział się w temacie: jaka kwota była

zabezpieczona w ubiegłym roku i jak została ona wykorzystana. Kolejno zwrócił uwagę na załączniki do

projektu  uchwały,  na  dane,  które  należy  tam  wpisywać  -  zwracając  uwagę,  że  jest  RODO  i  prosi  o

sprawdzenie, czy oby takie dane mogą zostać wskazywane. 

Wójt Gminy – podała, że zostanie to sprawdzone. 

Ad  8  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  utworzenie  Społecznej  Inicjatywy

Mieszkaniowej KZN- sp. zo.o;

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia tej uchwały dodatkowo podając, że ma przygotowaną krótką

prezentację,  którą  przedstawi  na  sesji  Rady  Gminy.  Wójt  zaproponował,  że  na  posiedzenie  komisji

ekonomicznej i rozwoju gospodarczego rady gminy zaprosi prezesa KZNu, który szczegółowo przedstawi

przedmiotowy temat. 

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której Przewodniczący Rady Gminy  przyznał, że jest

to dobra propozycja. Dobrze jak na posiedzenie komisji będzie obecny Prezes, który troszkę szerzej opowie

o tej inwestycji. 



Ad 9  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  złożenie  wniosku  o  wsparcie  ze  środków

Rządowego  Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w nowotworzonej

Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej KZN sp. z o.o – referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia tej uchwały podając, że załącznikiem do uchwały jest wniosek,

który został wysłany, czy będzie on pozytywnie rozpatrzony, czy też nie tego nie wiemy. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakiś pytania w sprawie. Pytań nie zgłoszono. 

Ad  10  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego dla części obrębu geodezyjnego Trąbki Wielkie, gmina Trąbki Wielkie. - referuje  Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt  Gminy –  uzasadnił  potrzebę  podjęcia  tej  uchwały  przypominając  radnym  poszczególne  zmiany

nawiązując do załącznika graficznego do uchwały. 

Ad 11 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Honorowego Obywatelstwa Gminy Trąbki

Wielkie- referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia tej uchwały

Ad 12 Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji ds. Honorowego Obywatelstwa Gminy Trąbki

Wielkie- referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia tej uchwały.

Wywiązała się dyskusja w sprawie ustalenia propozycji składu komisji. Ustalono , ze w skład komisji zosta-

ną wytypowani przewodniczący poszczególnych Komisji Stałych Rady Gminy Trąbki Wielkie, oraz Pan

Władysław Ornowski z Fundacja Pan Władek – jeżeli zadeklaruje chęć swojej kandydatury. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są  pytania. Z uwagi na brak pytań Przewodniczący Rady Gminy

stwierdził,  że  porządek  dzisiejszego posiedzenia  został  wyczerpany.  Podziękował  wszystkim za  czynny

udział i zamknął posiedzenie Komisji.

Protokolant:                 Przewodniczący Rady Gminy

Katarzyna Czyż                     Zbigniew Leszczyński


